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HARJUMAA OMAVALITSUSTE LIIT 
JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
 
Tallinn, Sirge 2 Omavalitsusmaja     14.jaanuar  2015.a.   
 
Koosoleku algus: 11.00 
Koosoleku lõpp: 12.25 
 
Osalejad: Lisatud registreerimislehed 
Päevakord kinnitatakse esitatud kujul 
 
Päevakorrapunkt 1.  
Bioenergeetilised piirkonnad 
Ettekandja Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
 /Materjalid lisatud/ 
 
Vello Tamm tutvustab Leo Saluste pöördumist. 
Arutelu: Pöördumine ja lisatud materjalid on üldised ja algjärgus. Piirkonnad on 
loodud suvaliselt ilma põhjendusteta. Teema võib tõstatuda, kui teemaga hakatakse 
aktiivsemalt tegutsema. Täna ei näe HOL oma rolli antud protsessis. 
 
 Protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 2 
Juhatuse koosoleku aja tagasitõstmise ettepanek teisele kolmapäevale 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm /Ettekanne lisatud/ 
 
Eelarve ja arengukomisjon tegi ettepaneku juhatuse korralise koosoleku aja 
tõstmiseks, iga kuu teisele kolmapäevale nagu see oli ka aasta tagasi. Eesmärk 
lühendada juhatuse ja volikogu vahelist aega, et saavutada operatiivsemat tegevust. 
 
Protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks 
Kinnitada Juhatuse korralise koosoleku ajaks iga kuu teine kolmapäev algusega kell 
11.00. Volikogu korralise koosoleku ajaks jätta senine aeg, iga kuu kolmas 
kolmapäev algusega kell 10.00 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 3 
HOL 2015. aasta eelarve  
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
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Jaan Alver: Büroo tegi ülevaate eelarve vahenditest ja muudatustest. Komisjon 
arutas ja omapoolseid muudatusettepanekuid ei teinud. Põhiarutelu oli likviidsete 
varade säilitamisel, mis tuleb arutusele  eraldi päevakorrapunkti all.  
Komisjoni ettepanek on juhatusel esitada 2015.aasta eelarve eelnõu esitatud kujul 
volikogu koosolekule teisele lugemisele ja see vastu võtta. 
 
Protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks 
Esitada 2015.aasta eelarve volikogu 21. jaanuari 2015.aasta koosolekule teisele 
lugemisele ettepanekuga see vastu võtta. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 4  
Haridus ja kultuurikomisjoni ühisürituste rahastamise ettepaneku kinnitamine 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
 
2015. aasta ühisürituste ja ainesektsioonide ning aineolümpiaadide korraldamise  
taotluste ja Haridus- ja kultuurikomisjoni ettepanekute tutvustamine. 
Arutelu: 
Küsimus: Kas mõni projekt jäi ka rahastamata? 
Vastus: Üks projekt jäi ilma. Viimsi teater, kuid see on kohalik üritus ja ei vastanud 
seega meie Ühisürituste vahendite taotlemise korrale. Kui omavalitsuse sisest üritust 
hakkaksime toetama, võiksid kõik omavalitsused sarnaseid taotlusi teha. Need ei 
kvalifitseeru ühisüritusena. 
Küsimus: Kas on taotlusi, mis võrreldes eelmise aastaga on taotluse mahult 
suurenenud. 
Vastus: Harjumaa Spordiliidu taotlus on tõusnud seoses ruumide rendi ja kohtunike 
tasustamisega 5 tuhat krooni ja Harju Maavalitsuse taotlus 8 tuhat krooni.  
Küsimus: Kas maavalitsuse taotluses on ka näidatud suurenemise põhjus ja 
täpsustatud mida selle summa eest rohkem tehakse? See on suhteliselt väga suur 
tõus. 
Vastus: Maavalitsus muutis oma sisemist töö korraldust ja ainesektsioonidega 
tehakse rohkem tööd. Samas soovitakse järgmisel aastal suuremat tähelepanu ja 
äramärkimist pöörata puuetega õpilastele. Maavalitsuse taotlus on vähe lahti 
kirjutatud. 
Ettepanek:  Jätta eelmise aastaga võrreldes toetus  samale tasemele. Jätta kaheksa 
tuhat reservi ja vajadusel saavad juurde taotleda ja oma tegevuse muutust täpsemalt 
kirjeldama.. 
Kui soovitakse raha juurde saada, siis tuleb seda põhjalikult ka selgitada. 
Küsimus: Millised on suuremad ühisüritused 2015.aastal. 
Vastus: Muusika aasta tähistamine ühiskontsertidega kolmes erinevas kohas. 
Rein Riga: Meil on ka memme-taadi üritused, mida vald omaltpoolt toetab ja kas me 
peame oma liikmemaksudest seda ikkagi toetama. 
Vastus: Ruth seal on vaja ka lavad, võimendused ja tualetid jne. Need kulud tuleb 
muidu korraldajal kanda. 
Kaupo Rätsepp: Kas on ka ära jäänud üritus? 
Vastus: Mingi liikumine on mõni tuleb juurde ja mõni kaob ja see on normaalne. Sellel 
aastal ei ole laulupeo ettevalmistusi ja sellevõrra on rohkem ettevõtmisi erinevatele 
valdkondadele maakonna siseselt. 
Ettepanek: Kinnitame Haridus- ja kultuurikomisjoni ettepaneku vähendades Harju 
Maavalitusele tehtud eraldust 30 tuhande euroni.  
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Protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks 
Harju Maavalitsusele eraldada ainesektsioonide ja aineolümpiaadide korraldamiseks 
30 000 € ja jätta reservi kaheksa tuhat.  
Täiendavate taotluste puhul tuleb töö mahtude suurenemine detailselt põhjendada. 
Kõigil on uus taotlemise võimalus. 
Ülejäänud osas kinnitati Haridus- ja kultuurikomisjoni ettepanek esitatud kujul. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 5 
Eelarvekomisjoni ettepanek likviidsete varade paigutamisest 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm   
 
Vello Tamm tutvustab viie panga pakkumisi. Pankadest on kõige soodsam intress 
LHV pangal ja see on 1%.  
Tähve Milt:  meil sellega progress puudub. 
Mart Võrklaev: Mõni aeg tagasi. Kui meil oli likviidsete vahendite probleem, viis Rae 
vald  ka oma vahendid LHV-sse. 
Tähve Milt: Üllatas Danske panga madal pakkumine, vahepeal olid nad 
omavalitsuste vahenditest huvitatud. 
Vello Tamm: Hoiuühistutelt küsisime ka pakkumisi. Tallinna Hoiu-laenu Ühistu pakub 
kuni 6%, kuid neile on tehtud märgukiri raha kasutamisest kiirlaenukontorile 
laenamises ja Tartu Hoiu-Laenuühistu pakub 5% aastas. 
Tähve Milt: Deposiidiga on kaasajal juba risk vähenenud ja on 1-2% 
Vello Tamm: Kas me tegeleme üldse edasi hoiuühistutega. 
Tähve Milt: LHV on ainuke pank, kus saab mingitki tootlust ja see ei taga ka 
vahendite säilimist. 
Toomas Vitsut: Võiksime proovida ka Tartu Hoiuühistus mingi osa paigutamist. 
Rein Riga :Maa väärtus kindlasti kasvab. 
Tartu Hoiuühistuga võiks proovida aastaks. 
 
Hoiuühistu kasutamisel on risk suurem ja siis peaksime likviidsete varade  
paigutamise kooskõlastama volikoguga. 
 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Teha Volikogule ettepanek paigutada 200 tuhat eurot LHV panka  
Ühe aasta kaupa (Omavalitsusmaja likviidsed vahendid)  ja üheks aastaks  Tartu 
Hoiu-laenu ühistusse 100 tuhar eurot ( büroo likviidsed varad koos Harjumaa 2018. 
aasta laulupeo fondiga). 
   
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 6 
Täiendava juhatuse liikme valimise korraldamine 
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm   
 
Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Juhatuse liikme valimised toimuvad 21. jaanuari volikogu koosolekul 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 7  
Volikogu kokkukutsumine  
Ettekandjad Kaupo Rätsepp ja Vello Tamm 
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Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioon võetud teadmiseks. 
Kutsuda kokku korraline volikogu koosolek 21. jaanuaril 2015. aastal, algusega kell 
10.00 esitatud päevakorraga. 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 
Päevakorrapunkt 8 
 Informatsioonid: 

8.1. Maavanema juures räägitust 
Informatsiooni annavad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm 

Täpsustusid kaks kuupäeva. 20 veebruaril toimub Harju  maavanema vastuvõtt ja 
1.aprillil 2015. aastal Harjumaa teatripäev Estonias. 

 
 

8.2. Veebruari volikogu teemadest ja Haridusministeeriumi infopäeval 
osalemisest 

Informatsiooni annavad Kaupo Rätsepp ja  Vello Tamm 
 

Vastu võetud protokolliline otsus: Informatsioonid võetud teadmiseks.  
Teatripäeva info edastada kõigile omavalitsustele. 
 
Kõik poolt, vastu ja erapooletuid ei ole 
 
Päevakorrapunkt 9 
Kohal algatatud teemad 
 
Uusi teemasid ei algatatud. 
 
 
 
 
Kaupo Rätsepp       Vambo Kaal 
Esimees       Protokollija 


